
Årets första ordinarie klubbmöte var årsmötet med besök av distriktspresident Britt Gars Petersson 

och vice distriktssekreterare Maj-Britt Bäck. 

  

Britt berättade att 

hon deltagit i 

convention som 

detta år var digitalt 

från Indien. 

Därefter fick vi 

information om vad 

Internationella Inner 

Wheels styrelse gör. 

 

 

 

 

 



 

Det var en hel del medlemmar som kommit för att höra på distriktspresidenten. 

 

 

 

 

 

 

 



 

Anna och Lena tackade Britt och 

Maj-Britt att de kommit till Ljungby 

och informerat oss alla om Inner 

Wheel och dess arbete både i 

Sverige och utomlands. Vi fick även 

en påminnelse om att det är viktigt 

att ställa upp och engagera oss i 

distriktsstyrelsen. 

 

 

 

 

 

Därefter blev det information om olika klubbärenden innan årsmötesförhandlingarna vidtog.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skattmästare Lena gick igenom klubbens finanser.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubbens revisorer som varit aktiva i många år hade 

undanbett sig omval. Anna tackade Inga-Lill och 

Kerstin för deras arbete genom åren med vackra 

blombuketter. 

 

 


